
 

 

Notulen overleg Oudervereniging 

Notulen vergadering 3 juni 2019 om 20:00 uur. 

Aanwezig: Rose, Eveline, Ivo, Debbie, Kirsten, Marjolein, Remco en Armel. 

Afwezig: Kim 

1. Opening: Marjolein heet iedereen welkom. 

2. Vaststellen verslag OV 6 mei 2019 geen opmerkingen. 

3. Evaluatie 

● Podium: het podium staat nog steeds op school en hiervoor moet nog een geschikte datum 
worden gevonden om deze op te halen. (plannen vervoer en mensen). Liefst voor Juli maar in 
ieder geval rekening houdend met einde schooljaar. (Lisette) 

● Schoolreisje: communicatie met SKH was niet zo goed geregeld, kinderen werden niet 
opgehaald door SKH. Volgend event kijken of alle info duidelijk is, SKH was wel op de hoogte 
van de schoolreisjes waardoor ook de verwachting is bij ouders dat SKH ook ophalen had 
ingeregeld. 

Er bleek wel door ouders nog chips en snoep meegegeven te zijn maar hierin was prima voorzien. 
Vooraf is wel duidelijk  gecommuniceerd naar de ouders maar toch vinden veel ouders het 
nodig om aanvullend snoep mee te geven. Over de schoolreisjes zelf zijn veel positieve 
geluiden gekomen qua activiteit. 

4. Financiën  

● Armel mist de factuur van de bussen nog. Dus is in afwachting van deze. 
● Debby heeft nog een bonnetje van de viering van het slaan van de eerste paal en zal deze nog 

inleveren. 
● Komende vrijdag, 7 juni hebben Armel en Eveline een afspraak voor het bespreken van de invulling 

ouderbijdrage, hoe dient deze omschreven te worden voor de delen van de ouderbijdrage en het 
schoolreis geld. 

● Inmiddels zijn alle nieuwe pinpassen werkend en heeft iedereen de juiste pas bij de code. 
● Een aantal ouders hebben nog altijd geen bijdrage betaald voor zowel schoolreis als ook de 

ouderbijdrage. 

5. Stand van zaken commissie 

● De Ouder bedank middag is gepland op 4 juli en de voorkeur is dat er zoveel mogelijk mensen van de 
OV aanwezig zijn als lukt. Voor de OV leden is er verder geen actie verreist op de dag zelf. 

● De bestelde Doppers zijn binnen en voldoende in aantal voor alle eindejaar leerlingen. Kirsten heeft 
nog Socrates stickers over zal de Doppers bestickeren.  

6. Kunststof Bekers en Kannen in de klassen. 

Kirsten heeft wat onderzocht en 600 bekers komen op rond de € 100 maar als de groei wordt meegerekend 
dan hebben we bekers nodig voor 24 klassen totaal en het best is om hier alvast rekening mee te houden. 
Totaal bedrag inclusief de aanschaf van de kannen komt rond € 225,-. Besluit is om deze aanschaf door te 
zetten. 

7. Communicatie: 

● Socravaria stukje is geplaatst en Socravaria is inmiddels weer gepubliceerd.  
● Het verzoek is om de Avond 4 daagse van 2020 graag weer op de agenda te zetten, in 2020 is er 

geen juni vakantie en zou er naar verwachting ook meer animo zijn om vanuit leerlingen om deel te 

 



 
gaan nemen. De Roalds Dahl heeft aangegeven graag samen met Socrates de organisatie hiervan te 
willen doen onder voorwaarde dat er voldoende vrijwilligers zijn vanuit beide scholen. 

8. Statuten: 

● Eveline/Liesbeth proberen komende week de laatste wijzigingen door te nemen 
● Laatste versie van aanmelding nieuwe leden is ook doorgesproken met Marjolein, Eveline en Ivo 

9. Lief en leed: 

● Fleur van groep 5 is zwanger. 
● Jose is inmiddels verhuisd. 
● Benthe trouwt op 7 juni 

10.Watertappunt – Nieuw schoolplein: 

● Kim heeft een artikel doorgestuurd naar Eveline, Eveline geeft aan dat de Subsidie nog niet is aan te 
vragen maar zodra dit kan dan gaat dit zeker  gebeuren. 

11. Rondvraag:  

● Ter info Algemene ledenvergadering is op 7 Oktober 
● Op de school info avond stukje meenemen van inhoudelijk deel van de  algemene ledenvergadering 
● Armel en Marjolein gaan samen jaarverslag in elkaar zetten 
● Eveline: Verlanglijstje met schoolreisjes tas met liefst bedrukt met Socrates, komt voor volgend jaar 

met nieuw schoolbudget. 
● Kirsten: bekers voor volgend schooljaar bestellen? Heeft nu niet zo veel nut meer gezien het bijna 

einde schooljaar is. 
● Lisette: wat doen we met opening komend schooljaar? Wat zijn de ideeën bij opening school van 

de nieuwe, gaat hier wat plaatsvinden? 
● Debby: geen input 
● Armel: Door de opbrengst van de Socrates dag was er veel geld in kas maar dat is niet nodig, het 

voorstel is om dit te storten op de rekening. 
● Remco en Ivo geen input rondvraag. 
● Marjolein wil graag een voorzittershamer. 

 

 

 


